
                       

Dobrovského 2366, 580 01, tel.: 739222895, email: havlickuvbrod@cmmj.cz, IČ 67777147, č.ú. 8935521/0100 

                                                                            V Havlíčkově Brodě 26. března 2025 

Z Á P I S 

     jednání okresního sněmu Okresního mysliveckého spolku Havlíčkův Brod, 

hostinec „U Palánů“ v Havl. Brodě – Perknově, začátek v 17:15 hodin 

Jednání zahájil Ing. Ervín Hausvater, předseda OMS, přivítal delegáty a pozvané hosty, Ing. Josefa 

Prokeše, člena MR ČMMJ, Mgr. Jana Tecla MBA, senátora PČR, Bc. Jana Votavu, velmistra Řádu 

svatého Huberta. 

Následně předal slovo Ing. Ivaně Růžičkové, která byla mysliveckou radou pověřena vedením jednání 

okresního sněmu. 

1) Ing. Ivana Růžičková přivítala hosty a delegáty okresního sněmu, přednesla body jednání programu 

sněmu s návrhem na jeho změnu, vložení dalšího bodu (Rezignace členů okresní myslivecké a dozorčí 

rady – bod 2)) 

  1) Zahájení  

  2) Oznámení o rezignaci na členství a funkce členů okresní myslivecké a dozorčí rady ke dni 26.3.2025 

  3) Volba zapisovatele z jednání sněmu, volba návrhové a mandátové komise 

  4) Volba volební komise pro volby do okresní myslivecké a dozorčí rady   

  5) Zpráva odstupujícího předsedy OMS o činnosti okresní myslivecké rady od posledního sněmu  

  6) Zprávy odstupujících předsedů komisí OMR   

  7) Výsledky hospodaření OMS za rok 2024, návrh rozpočtu OMS na rok 2025 

  8) Zpráva DR OMS od posledního sněmu   

  9) Volby do okresní myslivecké a dozorčí rady 

10) Diskuse k předneseným zprávám, vystoupení hostů 

11) Vyhlášení výsledků voleb do okresní myslivecké a dozorčí rady 

12) Usnesení a závěr 

 

2) Ing. Ivana Růžičková přednesla písemné oznámení všech členů (přítomni na jednání sněmu) okresní 

myslivecké a dozorčí rady o jejich rezignaci na funkce a členství v radách a 

 

3) předložila návrh na složení návrhové a mandátní komise, Ing. Miloslav Ulrich, Lubomír Konfršt, 

Jindřich Kovář (jmenovaní s navržením souhlasí a případné funkce v komisích přijímají) a o návrhu dala 

hlasovat 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

64 0 3 

a vyzvala komisi k zahájení činnosti, 

kdy mandátovou komisí (Ing. Miloslav Ulrich) bylo následně konstatováno, že vzhledem k účasti 23% 

hlasů členské základny je jednání okresního sněmu usnášeníschopné, může tedy jednat, rozhodovat a 

přijímat usnesení.  

 

mailto:havlickuvbrod@cmmj.cz


následně podala návrh na volbu zapisovatele z jednání okresního sněmu, jednatele OMS Lubomíra 

Stejskala a o návrhu dala hlasovat 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

67 0 0 

 

4) Ing. Ivana Růžičková předložila návrh na složení a volbu volební komise pro volby členů do okresní 

myslivecké a dozorčí rady, Miloš Fikar, Miroslav Pipek a Ing. Jiří Mrtka Ph.D., (jmenovaní s navržením 

souhlasí a případné funkce v komisích přijímají)  

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

64 0 3 

a vyzvala komisi k zahájení činnosti. 

5) Zpráva předsedy OMR OMS Havlíčkův Brod od posledního okresního sněmu, který se konal v 
únoru 2024. 
- poděkoval za práci ve volebním období všem předsedům a členům obou odstupujících rad OMS 
- stav členské základny – 876 členů 
- činnost okresní myslivecké rady, četnost a způsob zasedání, rozbor jednotlivých zasedání a řešení 
úkolů 
- účast předsedy jako voleného zástupce OMS na jednání Sboru zástupců ČMMJ v Kostelci n. Č. Lesy 
- účasti a jednání na krajských koordinačních poradách v Jihlavě, poukázal na aktivitu OMS Havlíčkův 
Brod cestou jednání na koordinačních radách a na intenzitu a zapojení OMS a ČMMJ do úprav nového 
zákona o myslivosti, vyvolání jednání s politiky napříč politickým spektrem (Jihlava ODS) 
- myslivecká, kynologická, střelecká a kulturní činnost 
- školení čekatelů na rozhodčí kynologie 
- pojišťovna Halali – stav a prodej 
- myslivecké slavnosti a chovatelská přehlídka na zámku ve Světlé n. Sázavou, vyhodnocení akce, 
návštěvnost, propagace myslivosti, pozitivní hodnocení veřejností a představitelů města, zájem o další 
společné akce 
- kurz myslivosti, způsob a místo výuky, poděkování členům MS Okrouhlička, úroveň studentů, kurzy 
soustavně od roku 1990,  
- kurz mysliveckých hospodářů 2024 nenaplněn, pro rok 2025 zatím 8 zájemců, kurz bude otevřen 
- nízký stav lektorů pro kurzy myslivosti a mysliveckých hospodářů, výzva k účasti a lektorské činnosti 
- poděkování Ing. Josefu Prokešovi, členu MR ČMMJ za jeho práci v MR ČMMJ a předávání informací 
- Zlatá srnčí trofej 2024, národní finále 2024 v Kraji Vysočina 
- Myslivecké slavnosti Roštějn 2024 
- výkup čelistí černé zvěře, spolupráce s Krajem Vysočina 
- program pachový ohradník, spolupráce s uživateli honiteb 
- informace o proběhlé kontrole krajských dotací a ČSSZ 
- seminář o dosledech zvěře, velký zájem a účast, 
- seminář o srnčí zvěři 
- střelecké soutěže pořádané OMS  
a poukázal na plánované akce OMS pro rok 2025 

- chovatelská přehlídka trofejí Havlíčkův Brod,  
- kurz myslivosti a mysliveckých hospodářů 
- program KV výkup markantů černé zvěře 
- kynologie, zkoušky z výkonu 10x 
- 4x střelecké soutěže  
- myslivecké slavnosti Roštejn 
- Zlatá srnčí trofej, okresní kolo 
- Výkup čelistí černé zvěře, program Kraje Vysočina 

- požádal o pokus a nápravu opětovného zcelení kynologického kroužku 
- poděkoval za práci všem členům ČMMJ OMS Havl. Brod, předsedům komisí, lektorům, trubačům a 
dalším subjektům spolupracujícím a podporujícím práci okresního spolku. 
- v roce 2025 volby do orgánů ČMMJ, neznáme kandidáty, 
- zdůraznil, že OMR podporuje změnu stanov ČMMJ (jednatel, odborné komise) 
- požadavek na nove vedení ČMMJ – příprava a práce na vzniku vlastního návrhu ČMMJ zákona o 
myslivosti  
- vyzval myslivce, aby dělali dobré jméno myslivosti, hospodařili se zvěří, vyzval a apeloval na zvýšenou 
pozornost nárustu stavu dančí zvěře. 



Závěrem poděkoval celé odstupující myslivecké a dozorčí radě za jejich práci v minulém volebním 
období, jednateli za odvedenou práci pro OMS a nově zvoleným členům OMR úspěch a nadšení do 
jejich práce. 
 
 
6) Zprávy předsedů komisí 
 
a) Zpráva předsedy kynologické /Karel Lepeška/ 
- naplánovaná činnost KK OMS v roce 2024, 
podrobný výčet k organizování a konání kynologických akcí a zkoušek v roce 2024, výsledky 
- poděkoval mysliveckým spolkům při zajišťování a pořádání zkoušek, za jejich  
  pronájmy honiteb a spolupráci 

- OMS Havl. Brod disponuje celkem s 27 rozhodčími z výkonu, 19 jich je aktivních, vyzval 
k aktivitě, je nutno nových a mladých rozhodčí,  

- financování a rozpočet kynologických akcí,  
- závěry z krajských koordinačních porad pro kynologické komise 
- myslivecký den ve Světlé nad Sázavou a kynologie 

Vyslovil požadavek na podporu kynologie v okrese Havl. Brod formou jednorázového ročního příspěvku, 
vyšší úroveň organizace zkoušek a jejich četnost a druhová různorodost z hlediska lovecké 
upotřebitelnosti psů. 

- vyzval uživatele honiteb k aktivitám v oblasti pronájmu a organizování zkoušek psů 
- plán kynologických akcí na rok 2025 (zveřejněno na webu OMS) 
- statistické a srovnávací údaje k pořádání, výsledkům a podmínkám zkoušek psů v Kraji 

Vysočina, porovnání jednotlivých OMS 
 
b) Zpráva předsedy střelecké komise /Jan Slavětinský/ 
- podrobný výčet k organizování a konání střeleckých akcí pořádaných OMS v roce 2024, celkem 6 
střeleckých akcí pořádaných OMS, účast v průměru 30 střelců na závod 
- vítězové okresních přeborů v jednotlivých disciplínách, ocenění na zahájení přehlídky trofejí 
- stav brokové střelnice OMS Havl. Brod u Sv.Anny, střelnice je komplet osazena automaty, všechny 
disciplíny již na těchto katapultech 
- práce na úpravách areálu a vybavení střelnice, zahájení prací na výstavbě sociálního zařízení v areálu 
- střelecké akce připravované OMS Havl. Brod na brokové střelnici v roce 2024, kondiční střelby pro 
členy 
Střelecká komise zasedá 2x do roka, vždy před a po střelecké sezoně, poděkoval za práci členům SK 
 
c) Zpráva předsedy kulturně-propagační komise /Milan Kříž/ 
úvodem se představil jako nový předseda komise, vyhodnotil činnost za rok 2024 a přednesl plán na 
rok 2025 
- příprava zkoušek adeptů ročníků 2024-2025, zkoušky 29.3.2025 
- probíhající kurz adeptů 2025-2026, místo školení Okrouhlička,  
- kurz mysliveckých hospodářů 2024 neproběhl pro malý zájem 
- vypsání a příprava kurzu pro myslivecké hospodáře v roce 2025 
- práce kroužků v okrese, poděkování vedoucím kroužků za práci s mládeží, počty kroužků v okrese se 
navýšil o jeden, chybí fundovaní vedoucí, vice k problematice a informace u p. Ing. Jakešové ČMMJ 
- příprava okresního kola ZST ve Vilémově, účast na jednáních vedoucích mysliveckých kroužků 
- připomenutí webových stránek a sociálních sítí, jejich obsah, možnosti čerpání informací o dění v OMS 
Havl. Brod a o připravovaných akcích 
- Myslivecký den na Roštejně, spolupráce s nakladatelstvím časopisu Myslivost,  
- Myslivecké slavnosti ve Světlé nad Sázavou, chovatelská přehlídka, kulturní vystoupení, ocenění členů 
ČMMJ, dětský den pro nejmenší, ukázky myslivecké činnosti a oborů  
- semináře organizované a podporované OMS (trofeje, dosledy zvěře, chov dančí a srnčí zvěře, AMP) 
- informoval o pořádaných besedách v mateřských a základních školách na téma Myslivcův rok 
- účast na jednáních KKR v Jihlavě, aktivní ze strany OMS HB 
- poděkování za práci pro OMS a za propagaci myslivosti a jejich tradic členům tělesa Trubači z Liščího 
vršku 
 
d) Zpráva předsedkyně myslivecké komise /Ing. Ivana Růžičková/,  
 -    podrobný výkaz o odevzdaných a proplacených markantech černé zvěře pro myslivecké spolky a 
honitby v okrese Havlíčkův Brod za rok 2024 



 -    chovatelská přehlídka trofejí ve Světlé nad Sázavou v roce 2024, organizace a program chovatelské 
přehlídky, předání trofejí a hodnocení, složení hodnotitelské komise 
-     dotační program pachových ohradníků v roce 2024, jeho využití a výzva k širšímu zapojení uživatelů 
honiteb v příštích letech, dotace Kraje Vysočina 
-     senoseče, význam a získání výhodnějších možností pořizování preventivních prostředků k ochraně 
zvěře cestou OMS 
- zpráva SVS, stav odlovu a nákazová situace v okrese u černé zvěře, lov zvěře myslivosti škodící, doby 
lovu,  
- seminář chov a lov srnčí zvěře 
a upozornila na důležité akce v roce 2025, zejména chovatelská přehlídka trofejí v Havlíčkově Brodě 

- přejímka a hodnocení trofejí, instalace výstavy, předávání trofejí uživatelům, program přehlídky, 
aktivity pro veřejnost, spolupráce s městem Havlíčkův Brod 

- výkup markantů černé zvěře říjen 2025, vše na webu OMS 

- senoseče a záchrana srnčat 
- příprava seminářů a odborných besed pro veřejnost na téma myslivost 
- podrobně informovala o přípravách datech a programu chovatelské přehlídky trofejí 

v Havlíčkově Brodě na Staré radnici 
- poděkovala všem podporovatelům a sponzorům 

 
 
7) Zpráva ekonomické komise /Ing. Vlastimil Pavlík/ 
- projednání výsledků hospodaření a rozpočtu  
- přednesl zprávu o hospodaření za rok 2024 a provedl rozbor k jednotlivým položkám výdajů a příjmů, 
hospodaření vykázalo vyrovnaný rozpočet 
- sněm bez dotazů a připomínek 
Vyzval k hlasování – schválení výsledků hospodaření za rok 2024 
Hlasování OS o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

67 0 0 

 
- přednesl návrh rozpočtu na rok 2025 a provedl rozbor k jednotlivým položkám výdajů a příjmů – sněm 
bez dotazů a připomínek 
Vyzval k hlasování – schválení rozpočtu na rok 2025 
Hlasování OS o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

67 0 0 

- stav členské základy k 31.12.2024 byl 917 členů 
- poděkoval členům ČMMJ a členům ekonomické komise za jejich práci 

 
 
8) Zpráva předsedy dozorčí rady /přednesl místopředseda DR Ing. Miloslav Ulrich/ 
          -   výčet proběhlých zasedání DR, kontrol chodu kanceláře OMS, dokladů a pokladny, příjmů a 
výdajů, mzdových prostředků – jejich průběh 
          -   provedení kontrol zápisů jednotlivých komisí při OMS, zápisů MR 
-   provedení inventur a stavu majetku OMS za rok 2024 
Nezjištěny žádné závady v chodu a vedení kanceláře, v hospodaření s finančními prostředky, 
poděkování za práci členům dozorčí rady 
 
9) Volby členů do okresní myslivecké a dozorčí rady 
- viz zápis volební komise ze dne 26.3.2025 
 
 
10) Diskuse 
Příspěvky hostů: 
Mgr. Jan Tecl, senátor PČR 

- popřál jednání sněmu, přislíbil aktivitu při jednáních o novele zákona o myslivosti, poděkoval za 
práci a osvětu v oblasti myslivosti 

- - vyzdvihl spolupráci s OMS Havlíčkův Brod, jednání o novele zákona o myslivosti apod., přislíbil 
podporu myslivcům a myslivosti 

Ing. Josef Prokeš, člen MR ČMMJ 



    - zpráva o situaci v pojišťovně Halali a.s. 
    - novela zákona o myslivosti, jednání ČMMJ se zákonodárci a politickými stranami, 
 - chod sekretariátu, myslivecké rady ČMMJ 
 - ocenění členů ČMMJ, 
 - informace o chodu a hospodaření ČMMJ, rozpočet, volební sbor zástupců ČMMJ 28.10.2025 
- Národní myslivecké slavnosti 2025 Konopiště, 
- novelizace vyhlášky o dobách lovu zvěře, 
- návrh na změnu Stanov – neopodstatněný 
- seznam nemocí vylučujících oprávnění ZP 
- nominační zkoušky na vrcholové soutěže 
- dotace 
Závěrem poděkoval za práci všem členům ČMMJ a OMR 
Bc. Jan Votava 

- za Řád svatého Huberta poděkoval za spolupráci s ČMMJ, 
- vyzval k příkladnému přístupu myslivců k jejich poslání, vyzvedl hodnoty a důležitost myslivosti, 

apeloval na zvýšení lovu spárkaté zvěře 
- vyslovil názor na tvorbu a současný návrh novely zákona o myslivosti, jednání s ministerstvem, 

a s politickými subjekty, ŘSH nesouhlasí s některými body navrhovaného zákona a zastávají 
stejné postoje jako ČMMJ v jednáních 

- úvaha o tom, co je podstatou a co je vůbec myslivost 
Karel Lepeška 

- vyvracel tvrzení Ing. Prokeše o nesprávném podání zprávy o podmínkách a chodu zkoušek psů 
u jednotlivých OMS v rámci Kraje Vysočina (viz. bod zprávy předsedy kynologické komise) 

 
11) Vyhlášení výsledků voleb do okresní myslivecké a dozorčí rady 

- (po práci volební komise a sečtení hlasů přítomných hlasujících) vyzvala řídící jednání o vyhlášení 
výsledků 
 

- výsledky hlasování jsou obsaženy v zápisu volební komise ze dne 26.3.2025 (příloha zápisu 
z jednání okresního sněmu 2025) 

-  
S výsledky voleb seznámil jednání sněmu předseda volební komise Miloš Fikar 
 
Ing. Ivana Růžičková jako řídící jednání sněmu  

- vyzvala všechny členy obou rad, aby na základě vyhlášených výsledků zahájili svoji práci a 
činnost, dále poukazuje na postup dle Stanov ČMMJ, zveřejnění výsledků voleb a ustanovení 
do funkcí obou rad. 

- pověřila jednatele OMS k učinění opatření k zapsání a zaslání nových skutečností o složení 
obou rad rejstříkovému soudu, zápis statutárních zástupců spolku 

 
12) Usnesení a závěr 
Předseda návrhové komise přednesl zpracované usnesení z jednání okresního sněmu (přílohou zápisu) 
a předseda OMR vyzval k jeho případnému schválení hlasováním 
Hlasování OS o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

67 0 0 

  
Závěrem Ing. Ervín Hausvater a Ing. Ivana Růžičková poděkovali předsedům jednotlivých komisí za 
jejich činnost, všem přítomným delegátům a hostům za pozornost, věcnost při jednání a za hojnou účast. 
 
Přílohy:  

1) návrh rozpočtu na rok 2025 
2) zápis o průběhu a výsledku voleb MR a DR 
3) usnesení ze sněmu dne 26.3.2025  

 

     Zapsal                                                                                         
Lubomír Stejskal                                                                    Ing. Ervín Hausvater CSc 
  jednatel OMS 
                                                                                                 řídící jednání sněmu: 
                                                                                                Ing. Ivana Růžičková 

 



 

 


